



EIN BISSCHEN

LITEGRANN / ANYWAY

Nachts im Bett möchte ein Mädchen ihrem Freund sagen, dass sie ihn liebt. Dasselbe möchte sie auch von ihm gerne hören. Warum kann er es ihr nicht sagen ...? Bettgespräche der Generation Z.

At night in bed, a girl wants to tell her boyfriend that she loves him. And she wants to hear him say the same. Why can't he say it ...? Gen Z pillow talk.

Jo Widerberg, 1990 geboren, hat 2016 ihr Studium an der Valand Academy abgeschlossen und dann ein Drehbuchstudium an der Alma Manusutbildning absolviert. Zu ihren Kurzfilmen zählen „For Your Girlfriend“ (2015), „The Summer Book“ (2016) and „I'll Try Again“ (2016).

Jo Widerberg, born in 1990, graduated from the Valand Academy and went on to study screenwriting at Alma Manusutbildning. Her short films include "For Your Girlfriend" (2015), "The Summer Book" (2016), and "I'll Try Again" (2016).

Deutsche Premiere

2

So 8.11.

10:30h
FH1

Schweden 2020, 8 Min., schw. OF, engl. UT, empf. ab 14 J.

R: Jo Widerberg B: Jo Widerberg K: Zoe Que D: Astrid Plynnig (Mädchen), Jonas Bergdahl (Junge) P: Frida Mårtensson, Jerry Carlsson, Verket Produktion AB F: Swedish Film Institute



ICH, JULIA

JAG, JULIA / I, JULIA

Julia ist 14 Jahre und vom Bloggen begeistert. Überschattet wird ihr mittelständisches Familienleben von der Gewalttätigkeit des Vaters. Hilflos muss Julia miterleben, wie er die Mutter brutal misshandelt. Auch Julias Lehrer kann ihr nicht helfen. Woraufhin das Mädchen zu einem Mittel der modernen Medientechnik greift ... „Ich, Julia“ ist Teil einer Aufklärungsinitiative zu häuslicher Gewalt.

Julia is 14 years old and an impassioned blogger. But her father's violent behaviour casts a shadow over her life at home with her middle-class family. Powerless, she is forced to witness his brutal abuse of her mother. And her teacher can't help either. So Julia turns to modern technology to get help ... "I, Julia" is part of a public service campaign against domestic violence.

Arvin Kananian, 1988 in Schweden geboren, wuchs in Stockholm und Yokohama auf und hat als Schauspieler in zahlreichen Film- und TV-Produktionen mitgewirkt. „Ich, Julia“ ist seine zweite Kurzfilmregie.

Arvin Kananian, born in 1988 in Sweden, grew up in Stockholm and Yokohama and has acted in many films and television shows. "I, Julia" is his second short film as a director.

Deutsche Premiere

2

So 8.11.

10:30h
FH1

Schweden 2020, 15 Min., schw. OF, engl. UT, empf. ab 14 J.

R: Arvin Kananian B: Arvin Kananian, Mistre Tesfaye K: Annika Aschberg D: Ylvali Rurling (Julia), Anna Littorin (Mutter), Olle Sarri (Vater) P: Mistre Tesfaye, Makeriet F: Swedish Film Institute